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ETREBALLAEL GOVERN APROVARÀ EN BREU LA NOVA NORMATIVA
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El Govern preveu aprovar durant
els propers dies una modificació
del reglament que s’empra per
realitzar les proves mèdiques al
Servei d’Immigració. Les revi-
sions continuaran sent obligatò-
ries per a tot estranger que sol·li-
citi el permís de treball al país,
però l’executiu busca “aclarir” els
criteris pels quals es pot refusar
una petició. Així ho va explicar
ahir el ministre d’Interior, Víctor
Naudi, que va reiterar el desig
d’evitar qualsevol possible cas de
discriminació. 

“Les revisions són necessàries.
Les mantindrem, però tenim so-
bre la taula el reglament per fer-
lo més aclaridor, en especial en
aquelles qüestions que podien
ser més polèmiques”, va declarar
el polític escaldenc durant una
entrevista concedida al progra-
ma El Matinari, d’AD Ràdio.
Naudi va avançar que els canvis
en la normativa buscaran “fixar
clarament fins on es pot atorgar o
rebutjar un permís sense caure
en cap discriminació”. El ministre
va apuntar que “en malalties
com ara la miopia o la diabetis,
en casos de grau elevat, cal defi-
nir fins on una persona és o no
apta per treballar”. 

El polític socialdemòcrata va
indicar que el nou reglament ne-
cessitarà “un equilibri entre el
respecte als drets de les persones
i vetllar per no carregar les ar-
ques de la seguretat social amb
qüestions que no tocarien”. Nau-
di va explicar també que els can-
vis s’estan treballant “sectorial-
ment entre diferents ministeris” i
va expressar la seva confiança
que la nova normativa pugui re-
bre en breu l’aprovació de l’exe-
cutiu.

SERVEI D’OCUPACIÓ
El ministre d’Interior també va
avançar la voluntat del Govern
de reformar de forma important
l’actual Servei d’Ocupació per
convertir-lo en una eina “real” en
la qual les empreses puguin con-
fiar per afrontar les seves neces-
sitats de personal. El polític es-

caldenc va recordar que fins ara
aquest organisme “no era del tot
necessari perquè hi havia més
demanda de treballadors que
oferta”, una situació que ha can-
viat radicalment i que, per tant,
fa obligatori un replantejament.
“Els canvis passaran per tenir un
servei que passi d’un costat a l’al-
tre i que les empreses s’acostu-
min a emprar-lo”, va remarcar.

Naudi va manifestar que
aquest objectiu s’ha d’aconseguir
“amb la implicació de tots els
sectors” i va destacar que l’actual
moment de crisi és una bona
oportunitat “per reflexionar en-
tre tots i anticipar-nos”. Aquest
pensament també s’aplica, per
cert, a un altre aspecte on el mi-
nisteri s’ha volgut centrar els da-
rrers mesos: el sistema de quotes
d’immigració.

El titular d’Interior va admetre
que la situació actual, tot i haver-
la acceptat i haver publicat fa poc
una quota per a la temporada
d’hivern on s’ha donat prioritat
“a la gent del país i als comunita-
ris”, no l’acaba de convèncer. “Es
treballa per millorar el sistema i
adaptar-lo a la realitat”, va expli-
car el ministre, a la vegada que
recordava que aquesta feina es
vol fer “recollint les inquietuds
de tots els sectors”.
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Interior farà canvis al reglament de
les proves mèdiques als immigrants
El ministre, Víctor Naudi, apunta que l’objectiu és “aclarir” els motius pels quals s’atorga o es denega 
un permís de treballSDemana l’ajut de tots els sectors empresarials per potenciar el Servei d’Ocupació
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Educació no té
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Víctor Naudi

“Cal fixar clarament
fins on es pot refusar
un permís sense caure
en cap discriminació”

MINISTRE D’INTERIOR

“Busquem un equilibri
entre els drets de les
persones i no carregar
la seguretat social”

“Les empreses s’han
d’acostumar a emprar el
Servei d’Ocupació; s’hi
han d’implicar totes”

QUÈ HA DIT

La possibilitat que s’acabi creant
un tercer sindicat dintre del cos
de policia, que en aquest cas reu-
niria principalment comanda-
ments, no agrada especialment al
ministre d’Interior. Víctor Naudi va
admetre ahir que “és lícit” que es
pugui engegar aquesta nova enti-
tat, però va expressar la seva pre-
ocupació perquè considera que
podria acabar tenint efectes no
desitjats. “Penso que en un cos

com el de la nostra policia no hi
tenen cabuda tants sindicats per-
què pot provocar massa fracciona-
ment”, va opinar el polític escal-
denc, que va recordar que
d’aquest projecte “fa cinc anys
que s’havia parlat”. El ministre va
comentar que, tot i que amb els
comandaments “hi ha aspectes
diferents a la resta del cos, la de-
fensa dels seus interessos hauria
de ser la mateixa”. Per a Naudi,

un excés de sindicats a la policia
podria anar en contra dels propis
membres del cos. El polític escal-
denc, que va assegurar estar in-
format de la situació i de les ne-
gociacions, també va deixar clar
que no té previst ficar-se en la
qüestió. “Ho han de decidir entre
ells”, va afirmar Naudi, a la vega-
da que expressava el seu desig
que “la solució que surti sigui con-
sensuada per part del personal”. 

Dubtes sobre la idoneïtat d’un tercer sindicat de policia


